
Delo in težave mladih z Janč
Mladina na Jančah jc, kot vse

kaže, prcnehala s svojim delom.
Nekateri nezadovoljneži pa bodo
ob tem rekli, da tako in tako ni nič
dclala. Vedno se pač najde človek,
ki ni z ničemer zadovoljen. Tudi mi
nismo zadovoljni! Približno pred
osmimi leti, to je, če navedemo
točni datum, 20. 6. 1981, je po
dolgem premoru zopet začela delo-
vati mladina na Jančah. Njen ta-
kratni predsednik je bil Stane Bra-
tun, kasneje Marjana Končar in
nazadnje Franc Birk. Pred letom
dni pa jc spet vse skupaj izumrlo.

Zakaj? Radi bi vam povedali, za-
kai jc prcnchalo našc dclovanjc, ki jc
bilo vscskozi ludi ovirano na določe-
nih področjih. Polcg dcla, ki ga
imamo vsi mladi doma, na kmctijah,
smo poskušali vsaj dcl svojega časa
namcniti dclu v OO ZSMS. Mi-
slimo, da ni potrcbno, da bi naštcvali
podrobnosti, vendar pa bi nckaj od
vsega lc omcnili. Naj najprcj po-
vemo, da na kullurncm področju
nismo bili poscbno uspešni. Vcr-
jctno zaradi tcga, ker v svoji srcdini
nismo imcli pravih Ijudi, ki bi jih
kultura zadosti pritcgnila. Zato smo
več dclali na drugih področjih.
Predvsem dosti smo imeli delovnih
akcij, saj smo tch dcl tudi najbolj
vajeni. Popravljali smo ccsto iz Bes-
nice na Janče, ki ic, odkar jo poprav-
lja Ccstno podjctjc Ljubljana, vcdno
bolj polna lukcnj in reber. Pomagali
smo pri izkopu jam za telefonske
drogove ter pri napeljavi elektrike.
Vsako leto smo za proslavo ob oblet-
nici bitke II. grupe odredov postav-
ljali mlaje, krasili oder in urejali oko-
lico.

Predvsem smo radi sodelovali

v športnih dejavnostih. Prirejali smo
turnirje v košarki, saj nam jc ZTKO
dala na razpolago košc, ki smo jih
sami postavili na igrišic pred po-
družnično šolo na Jančah. Tu so
fantjc vcliko trenirali, zlasti ob nede-
ljah, saj jc bilo takrat najvcč časa.
Organizirali smo tudi veselicc ter
s tem zbrali denar, ki smo ga potem
porabili za nakup žog, pokalov, drc-
sov in drugih potrebnih stvari. Orga-
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nizirali smo vcliko izletov, tako po-
učnih, kot tudi razne oglcdc zname-
nitosti in smučarskih disciplin.

S kulturnim programom smo so-
delovali tudi pri proslavah podruž-
nične šole Janče. Za 1. maj in pust
smo pripravili kresovanje. Organizi-
rali smo plcsni tečaj, ki smo ga
vcstno obiskovali.

Vcs čas smo imeli problem s pro-
storom, kjer bi se iahko zbirali in
dclali. Večino sestankov in raznih
priprav smo imeli v privatnih hišah.
Z OŠ Toneta Trtnika-Tomaža So-
stro smo sklenili pogodbo o korišče-
nju šolskih prostorcv v podružnični
šoli Jančc in smo jih nekaj časa tudi
uporabljali. Vendar pa tov. Možina
ni bil nikoli zadovoljen z nami.
Vedno jc imel pripombc na naše
delo, med drugim tudi to, da zanj

nismo nikoli dovolj dobro počistili za
sabo. Vsekakor so bile to vedno ma-
lenkostne stvari, največkrat neres-
nične, ki so nas pripcljale do tcga, da
nismo želeli vcč zahajati v te pro-
store. Uporabljali pa smo še igrišče
prcd šolo, kjer so stali koši. Želeli bi
povedati še nckaj v zvezi s koši. Koše
smo morali namreč odstraniti, ker je
pač tov. Možina to hotel in dosegel,
češ da je nevarno za otroke, ki se
v šoli učijo. Igrišče je tik ob učilnici
tako, da se je včasih res razbilo kako
steklo. Poudarili pa bi radi, da nikoli
nismo igrali takrat, kadar je bil
pouk. Tako je namreč povedal tov.
Možina na radiu za oddajo »Kic pa
vas čevelj žuli?«. Po vseh teh zapet-
Ijajih smo se obrnili na centralno šolo
Sostro in se dogovorili za uporabo
telovadnice.

Tako lahko nekateri miadinci ob
ponedeljkih in petkih popoldan tre-
nirajo košarko. Sprašujerao pa se,
zakaj so koši toliko časa lahko stali
pred šolo, ne da bi koga motili?
Upamo, da sedaj ni nihčc več ogro-
žen!!!

Mislimo, da bi nam moral tov.
Možina dati pobudo, ne pa nas za
vsako ccno (tudi laži) ovirati pri ak-
tivnosti, pa četudi je to samo ko-
šarka.

Vemo, da je bilo izrečenih dosti
nepotrebnih besed in nam je dalo
dosti nepotrebncga dela, in bi čas
lahko nekateri koristneje porabili.
Vendar, žal je pač tako, da imajo
prav ti radi tako delo.

Res pa je, da imamo mladi cudi
brez niladinskc organizacijc dosti
dela, pa čcprav jo še vedno želimo'
imeti. Vendar, kdo bo scdaj še žclel
delati v OO ZSMS, nam bo mogoče
kdo dal pobudo...? Ali bi morali
določiti krivca za naše nedelo, ozi-
roma za njegovo delo?

Sprcjemamo kritiko, vendar po-
šteno khtiko. '

Mladinci OO ZSMS Jančc


